
Herk is een Sint-Martinusstad
Het Sint-Maartenfeest van elf november op de markt in onze gemeente is een 
mooie traditie die verbindend werkt, met elkaar, en met ons verleden. Het zijn 
vooral de jeugdverenigingen die het evenement dragen, de opbrengst gaat naar 
11.11.11. Een mooi feest van solidariteit.

Tradities die voortbestaan, evolueren met de tijd mee. Zo is er een logische lijn tus-
sen de legende van Sint-Maarten en de 11.11.11-gedachte om te delen met de wereld. 

Op het Sint-Maartenfeest vorige maand stond plots een reuzenpop op de markt. 
Het gemeentebestuur betaalde er 12.000 euro voor. In een speech nam de bevoegde 
schepen het woord: de pop stelt de beeltenis voor van de langst zetelende Herkse 
burgemeester ooit. Hij was grootgrondbezitter en stookte jenever. Op dit thema zet 
het bestuur nu in voor de volgende jaren.

Wordt het Sint-Maartenfeest het feest van de burgemeester?
We vragen het gemeentebestuur om toch zorgvuldiger om te gaan met onze tradi-
ties. Herk-de-Stad is een Sint-Martinusstad: er is een kerk naar hem genoemd, onze 
middelbare school, het harmonieorkest, een koor en een toneelgroep. Het bekende 
beeld van Toon Thijs staat symbool.

Houd een mooie 
traditie in ere!

Beste Herkenaren

Met deze editie van ons HAH-blad 
zijn we alweer aanbeland aan het 
einde van 2022. Het was geen ge-
makkelijk jaar. Terwijl iedereen het 
leven herpakt nadat COVID-19 ons 
zolang in zijn greep hield, vinden 
we alweer andere moeilijkheden 
op ons pad: de problemen omtrent 
het klimaat, de oorlog in Oekraïne, 
de gas- en elektriciteitsprijzen die 
de pan uitswingen. Elke dag zien 
we meer en meer mensen die het 
fi nancieel en/of mentaal moeilijk 
hebben. Structurele veranderingen 
en oplossingen zijn nodig, maar 
kampen met een enorme traagheid 
eer er werkelijk iets gerealiseerd 
kan worden.

Daarom een oproep: kleine 
handelingen kunnen ook tot een 
groot resultaat leiden. Kijk eens 
rond in de buurt: een helpende 
hand, een kaartje of een bezoekje. 
Het is voor de gever vaak slechts 
een kleine moeite, maar het kan 
voor de ontvanger een wereld van 
verschil zijn.

Ik wens dat iedereen in 2023 
zowel gever als ontvanger van een 
lichtpuntje mag zijn, zo maken we 
samen Herk en bij uitbreiding de 
wereld een klein beetje warmer!

Fijne feestdagen!

Katrien Vanerum 
Voorzitter N-VA 
Herk-de-Stad

Karolien Grosemans
Fractievoorzitter

Katrien Vanerum
Afdelingsvoorzitter
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Een nieuw dak voor de 
Scoutslokalen

Vlaams Minister van Toerisme Zuhal Demir investeert 
via Toerisme Vlaanderen 17.200 euro om het dak van 
het lokaal van de Scouts en Gidsen in Donk te vervan-
gen. Met dit financieel duwtje in de rug kunnen onze 
jongeren op een veilige en aangename manier naar de 
jeugdbeweging blijven gaan en blijft de infrastructuur 
ook aantrekkelijk voor jeugdgroepen die er op kamp 
willen komen. 

Gevaarlijke verkeerssituatie?
Danny Jamers zal ons vertegenwoordigen in de verkeerscommissie 
van Herk-de-Stad. Danny wil als voormalig hoofdcommissaris bij 
de Federale Politie in deze commissie mee-
werken aan een veilige en duurzame mobiliteit 
in onze gemeente. Elke Herkenaar kan hem 
contacteren om lokale verkeersproblemen aan te 
kaarten via danny.jamers@n-va.be 

Danny Jamers

Dankjewel!
Dankjewel aan alle 
aanwezigen voor jullie 
steun op onze eetdag! 
Speciale dank aan Glen 
Vandingenen en Sabrina 
Vandergeeten voor de 
prima organisatie! 

Wedstrijd Herk in beeld
We trokken erop 
uit om een stukje 
Herk-de-Stad vast 
te leggen op foto. 
Weet u in welke 
straat deze foto werd 
genomen? Stuur uw 
antwoord vóór 15 
januari naar herk-
de-stad@n-va.be en 
misschien wint u wel 
een geschenkmand 
van de Wereldwinkel. 
De winnaar wordt 
persoonlijk verwittigd.

Met uw vereniging naar het Vlaams Parlement?
Wil u graag samen met uw vereniging een bezoekje brengen aan het Vlaams Par-
lement? Dat kan! Volksvertegenwoordiger Karolien Grosemans neemt u op sleep-
touw en geeft een woordje uitleg over de politieke werking van het parlement. U 
kan er ook genieten van moderne architectuur en een uitgebreide kunstcollectie. 
Een rondleiding is gratis en kan op elke weekdag, behalve op zondag. 

Interesse? Stuur een mailtje naar karolien.grosemans@vlaamsparlement.be 

De juiste sociale woning bij het 
juiste gezin
Ook in Herk-de-Stad staan er heel wat gezinnen op de wachtlijst 
voor een sociale woning. Vooral grotere gezinnen kunnen moeilijk 
terecht door het beperktere aanbod aan ruime woningen in de sociale 
huurmarkt. N-VA-minister Matthias Diependaele wil dat de behoef-
ten van het gezin en de grootte van de woning op elkaar afgestemd 
blijven. Zo wil hij sociale huurders aanmoedigen om te verhuizen 
naar een kleinere woning wanneer dit kan. Strengere regels en even-
tuele sancties zullen zijn beleid ondersteunen. Heidi Wynants volgt 
de problematiek voor ons op in het Bijzonder Comité Sociale Dienst: 
”Uiteindelijk is het de bedoeling dat de beschik-
bare sociale woningen zo optimaal mogelijk 
worden benut en dat er dus zo veel mogelijk 
rechthebbenden van kunnen genieten.” 

Heidi Wynants

herk-de-stad@n-va.be
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Oplossing voor de geparkeerde vrachtwagens langs de N2 
gevraagd 
Bewoners die langs de N2 (Hasselt-Diest) wonen, signaleren dat het zicht bij 
het uitrijden wordt belemmerd, er nachtlawaai is wanneer de koelwagens 
blijven draaien, er gevaarlijke situaties ontstaan voor het doorgaand verkeer 
en fietsers soms moeten uitwijken omdat sommige vrachtwagens deels op het 
fietspad staan. De geparkeerde vrachtwagens zorgen vandaag voor gevaar.

De vrachtwagenchauffeurs moeten hun aanhangwagen of oplegger uiteraard 
ergens kwijt kunnen. Er is vandaag geen parkeerplaats voor hen voorzien. Best 
wordt een oplossing gezocht over de gemeentegrenzen heen.

Levensgevaarlijk
Karolien Grosemans: ”Wat ons nu extra zorgen baart, is dat men in het 
kader van de besparingen op de hoge energiekosten overweegt om het licht 
op gewestwegen te doven. Een donkere gewestweg in combinatie met de 
geparkeerde vrachtwagens en opleggers is levensgevaarlijk. We agendeerden 
daarom dit punt op de gemeenteraad van onze gemeente. Het Herkse 
gemeentebestuur ging in op ons verzoek en zal nu gesprekken opstarten met de 
betrokken buurgemeente Halen, met het Agentschap Wegen en Verkeer en met 
de Vervoerregio.” 

AED verplicht op voetbalclubs
Vanaf 1 juli 2023 is het voor alle voetbalclubs verplicht om een AED te 
hebben op hun voetbalterreinen. Marnik Simons (voorzitter jeugdvoet-
bal JVGH): ”Als je binnen de twee minuten ingrijpt met een AED-toestel 
verhoogt de overlevingskans van het slachtoffer tot 70 procent.” 

Voetbalvoorzitter Amandina VC (Schakkebroek) Kristof Claes vult aan: ”We 
zullen er natuurlijk ook voor moeten zorgen dat er voldoende mensen op de 
club zijn die weten hoe ze met zo’n toestel moeten omspringen. Het is zeker 
een positieve maatregel, maar er hangt ook een stevig prijskaartje aan (1.500 
euro). Er is een subsidie van 500 euro van Voetbal Vlaanderen, maar we 
hopen dat ons lokaal bestuur ons hierin ook zal ondersteunen.” 

Herkse verenigingen lopen 12.000 euro coronasubsidie mis
De Vlaamse Regering onder Jan Jambon stak de jeugd- sport- en cultuurverenigingen tijdens de coronacrisis een handje toe en 
maakte subsidies vrij ter compensatie van de inkomsten die ze misliepen. Door de crisis konden de verenigingen niets organise-
ren over een lange periode terwijl de vaste kosten gewoon bleven.

Aan de Herkse verenigingen werd 150.000 euro toegekend. De Vlaamse Regering stortte het bedrag op de rekening van onze ge-
meente, met de opdracht het geld eerlijk te verdelen over de verschillende organisaties. Dat blijkt een iets te moeilijke opdracht voor 
het huidige Vooruit-CD&V-Open Vld-bestuur.

Coronapot correct verdelen
Een deel van de subsidies wendde het gemeentebestuur aan om Herk Geniet te financieren, een ander deel ging 
naar een tijdelijk opgezet skatepark in Donk. Dat was niet de bedoeling van de Vlaamse Regering. In totaal 
wordt aan onze Herke verenigingen zo’n 12.000 euro ontzegd. Johny Franssen: ”Onze N-VA-fractie vroeg op de 
gemeenteraad van november om het geld terug in de coronapot te steken en die correct te verdelen. De meerder-
heid stemde ons voorstel weg.”

Johnny Franssen

Marnik Simons en Kristof Claes

www.n-va.be/herk-de-stad 
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Ondertussen voert Vlaanderen wél beleid

De energieprijzen gaan door het dak.

De bevoorradingszekerheid is in gevaar.

Overal in Europa kiest men voor kernenergie.

Maar niet in België. De paars-groene regering

heeft zelfs nog geen akkoord over de verlenging

van de twee jongste kerncentrales.

De Vlaming die werkt, spaart of onderneemt 

ziet zijn koopkracht alsmaar dalen. Maar wie 

niet wil werken, kan in dit land eindeloos een

uitkering blijven trekken. De paars-groene regering 

verhoogde de uitkeringen gigantisch in plaats 

van werk te maken van een échte arbeidsdeal.

Het aantal asielzoekers stijgt door het lakse open- 
grenzenbeleid van paars-groen. Aan de asielpoorten 

is het chaos troef. Honderden asielzoekers slapen 

op straat. De federale regering wordt keer op keer 

veroordeeld tot het betalen van dwangsommen. 

Maar ze blijft er koppig voor kiezen om niets te doen.   

Ook de broodnodige pensioenhervorming is

blijven steken op een non-akkoord.

jarenlang nauwelijks heeft gewerkt, wordt 

daarvoor beloond. Alweer een akkoord op
maat van de PS.

Wie 
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Het aantal asielzoekers stijgt door het lakse open- 
grenzenbeleid van paars-groen.
is het chaos troef. Honderden asielzoekers slapen 

op straat. De federale regering wordt keer op keer 

Op Belgisch niveau staat alles stil

Moeilijke tijden vragen om moeilijke beslissingen. De N-VA gaat in de Vlaamse Regering
wél de uitdagingen aan. Ook als er moeilijke knopen doorgehakt moeten worden.

Zuhal Demir ijvert daadkrachtig voor haalbare

én betaalbare maatregelen. Ze investeert meer

dan een miljard euro in renovatiepremies en 

goedkope leningen om woningen energiezuiniger

te maken. En ze haalt overbodige kosten uit onze

energiefactuur.

Vlaams minister-president Jan Jambon is

de drijvende kracht die knopen doorhakt in 

complexe dossiers, met een vaste blik op de

toekomst. Een toekomst waarin Vlaanderen

een wereldspeler wordt in innovatie en

ontwikkeling.

Matthias Diependaele waakt onverstoorbaar

over onze centen. Vlaanderen zet als enige regio 

koers naar een begrotingsevenwicht. Matthias

zorgde er ook voor dat mensen met buitenlandse

eigendommen geen recht meer hebben op een

sociale woning.

Om het Vlaamse onderwijs op wereldniveau te

houden, stuurt Ben Weyts bij waar nodig. Met 

aangepaste eindtermen, een taalscreening van 

kleuters en investeringen in infrastructuur en 

digitalisering. Ben geeft de leerkracht de plaats

die hij of zij verdient: vooraan in de klas.


